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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SÂNIOB
Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România

Tel: 0259 / 441128; CUI:4820291
e-mail:registratura@saniob.ro; Web:www.saniob.ro

NR. 2026 /30.06.2021

PROCES-VERBAL

Incheiat azi30.06.2021 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob,
stabilită și convocată prin dispozitia primarului nr.71/24.06.2021 , sedinta care a avut loc la sediul
administrativ al acestei institutii publice, ora 10.00, curespectarea măsurilor de protecție COVID-19.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Zatyko Stefan-Adalbert, Braun Laszlo, Kiss
Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru , Laszlo Sandor, Erdei Dănut-Eugen, Buzas Ioan-Nicolaie,
Torok Ianos, Kubola-Penzes Ida-Krisztina si Opre Viorel-Florian.

A absentat nemotivat un consilier:Molnar Jozsef.
Au participat de drept:D-ul Zatyko Jacint – primarul comunei Sâniobși d-na Mela Maria-

Elena – secretar general .

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 10 consilieri locali din totalul de 11
consilieri in functie.

La deschiderea sedintei, secretarul general invita pe dl Kiss Istvan-Matyas, presedinte de sedinta,
să preia conducereaședinței și să supună spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,proiectul
ordinii de zi a sedintei ordinare, suplimentat cu două puncte, având următoarele propuneri:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din 30.06.2021.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din

20.05.2021.
3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Sâniob pe anul 2021.
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea metodologiei, cuantumul maxim si situatiile

deosebite pentru care se acorda ajutoare de urgenta din bugetul local in baza Legii 416/2001.
5. Proiect de hotărâre privind achiziționarea de acțiuni la societatea APĂ CANAL

NORD VEST S.A.
6. Proiect de hotărâre privind dizolvarea, lichidarea voluntar ă și radierea societății ”

SC COMPANIA REOSAL S.A.” si dizolvarea, lichidarea voluntar ă si radierea Asociaţiei
de Dezvoltare Intercomunitară REOSAL” .

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribu ţiei Comunei Sâniob pentru
funcţionarea compartimentului de urbanism şi amenajare a teritoriului, înfiin ţat în cadrul
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Biharia - Sălard.

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea „ STRATEGIEI DE DEZVOLTARE
LOCALĂ DURABILĂ A COMUNEI SANIOB, pe perioada 2021 – 2027”,

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii protocolului de predare – primire
a bunurilor Funda ției “Maica Teresa”, aflate pe raza comunei Sâniob, respectiv în
localitatea Sâniob, către Fundația “Ecclesia Mater”

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statutului Comunei Sâniob, județul Bihor
11. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Serviciului Voluntar pentru Situa ţii de

Urgenta din Comuna Saniob.
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Suplimentarea ordinii de zi

12.Proiect de hotărâre pentru aprobarea cofinantarii cheltuielilor neeligibile la obiectivul de
investitie „ACHIZITIONARE INSTALATIE DE DEZINFECTIE SI DEZINSECTIE I N COMUNA
SANIOB, JUDETUL BIHOR”.

13. Proiect de hotărâre privind completarea HCL nr.73/21.12.2020 privind aprobarea modului de
plată a serviciului de salubrizare în comuna Saniob.

Diverse:

1. Cererea numitei Tătar Andra din Ciuhoi nr.205, prin care solicită un apartament de locuit.

Drept urmare ordinea de zi, cu modificările ulterioare este aprobata cu 10 voturi pentru,
rezultândHotărârea nr.44.

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali
procesul verbal al sedintei ordinare din 20.05.2021 pe care, presedintele de sedinta l-a supus
spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 10 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri,
adoptandu-seHotararea nr.45.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului
comunei Sâniob pe anul 2021,d-l primar prezinta Proiectul de hotărâre și raportul de
specialitate .

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, președintele comisiei de specialitate I, arată că materialul a

fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt obiecții.
Drept urmare, punctul trei al ordinii de zi a fost aprobat cu 10 voturi pentru, 0

împotrivă şi 0 abţineri, adoptandu-seHotararea nr.46.

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea metodologiei,
cuantumul maxim si situatiile deosebite pentru care se acorda ajutoare de urgenta din
bugetul local in baza Legii 416/2001,d-na secretar general prezintă raportul de specialitateși
proiectul de hotarare,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși au fost

stabilite sumele care se vor aloca pentru categoriile de ajutoare de urgență.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul patru al ordinii de zi,

adoptandu-seHotararea nr.47, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind achizi ționarea de
acțiuni la societatea APĂ CANAL NORD VEST S.A., d-na secretar general prezintă Raportul
de specialitateși proiectul de hotărâre .

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul cinci al ordinii de zi,

adoptandu-seHotararea nr.48, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul șase din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind dizolvarea, lichidarea
voluntară și radierea societății ” SC COMPANIA REOSAL S.A.” si dizolvarea, lichidarea
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voluntară si radierea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară REOSAL”, secretarul general
prezintă raportul de specialitateși proiectul de hotărâre,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctulșase, adoptandu-se

Hotararea nr.49, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctulșapte din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea contribu ţiei
Comunei Sâniob pentru funcţionarea compartimentului de urbanism şi amenajare a
teritoriului, înfiin ţat în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Biharia - Sălard,
secretarul general prezintă raportul de specialitateși proiectul de hotărâre,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, adoptandu-seHotărârea

nr.50, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul opt din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea „ STRATEGIEI
DE DEZVOLTARE LOCALĂ DURABILĂ A COMUNEI SANIOB, pe perioada 2021 – 2027”,
secretarul general prezintă raportul de specialitateși proiectul de hotărâre,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Laszlo Sandor arată cămaterialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, adoptandu-seHotărârea

nr.51, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul nouă din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii
protocolului de predare – primire a bunurilor Funda ției “Maica Teresa”, aflate pe raza
comunei Sâniob, respectiv în localitatea Sâniob, către Fundația “Ecclesia Mater”, secretarul
general prezintă raportul de specialitateși proiectul de hotărâre,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Laszlo Sandor arată cămaterialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, adoptandu-seHotărârea

nr.52, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul zece din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea Statutului
Comunei Sâniob, județul Bihor, secretarul general prezintă raportul de specialitateși proiectul
de hotărâre,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, adoptandu-seHotărârea

nr.53, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul unsprezece din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind reorganizarea
Serviciului Voluntar pentru Situa ţii de Urgenta din Comuna Saniob, secretarul general
prezintă raportul de specialitateși proiectul de hotărâre,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt alte

obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, adoptandu-seHotărârea

nr.54, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .
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La punctul doisprezece, care suplimentează ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind
aprobarea cofinantarii cheltuielilor neeligibile la obiectivul de investitie „ACHIZITIONARE
INSTALATIE DE DEZINFECTIE SI DEZINSECTIE IN COMUNA SANIOB, JUDETUL BIHOR” ,
secretarul general prezintă raportul de specialitateși proiectul de hotărâre,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Laszlo Sandor arată că materialul a fost studiat înședința de comisiiși nu sunt alte

obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, adoptandu-seHotărârea

nr.55, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul treisprezece, care suplimentează ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind
completarea HCL nr.73/21.12.2020 privind aprobarea modului de plată a serviciului de salubrizare
în comuna Saniob, secretarul general arată că la Compartimentul financiar contabil a fost sesizată

situația în care persoanele care dețin o locuință utilizată ocazional, nu au fost cuprinse în hotărârea
anterioară, astfel neavând o bază legală de a introduce debitele pentru aceste gospodării, cu toate
că există proprietarii care s-au prezentat să plătească. În aceste condiții, este imperios necesară și
urgentată modificarea HCL nr.73/21.12.2021.

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Laszlo Sandor arată că este de acord cu materialul propus, dar nu este de acord cu

urgentarea. De aceea se va abține de la vot.
Dl primar arată că nu are rost să mai amânăm, deoarece trebuie rezolvată situația cât mai

repede posibil.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, adoptandu-seHotărârea

nr.56, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 1 abtineri .

La diverse

Dl președinte deședință Kiss Istvan-Matyas invită la discuții.
D-na secretar general prezintă cererea numitei Tătar Andra din Ciuhoi nr.205, prin care

solicită un apartament de locuit.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, arată că problema a fost discutată și în ședința Comisiei de

Specialitate, în concluzie comuna Sâniob nu deține spații cu destinație de locuință și nici
posibilitatea de a pune la punct un astfel de spațiu. Singura rezolvare pe care am putea să o
recomandăm, este să se adreseze Fundației Eclessia Mater, care va prelua casele sociale de la
Fundația Maica Teresa.

Dl președinte deședință Kiss Istvan-Matyas invită, în continuare, la discuții.
Dl Erdei Dănuț ridică problema numitului Hava Lisan din Cenaloș, care a solicitat un post

de asistent personal.
E-na secretar general arată că situația a mai fost discutată și în ședințele anterioare, dl

Hava a fost informat despre faptul că nu avem posturi aprobate. În continuare, dl Hava s-a adresat
primăriei prin intermediul unui avocat, astfel i s-a comunicat răspunsul în scris, că nu avem
posturi aprobate pentru acest an, decât două posturi speciale pt minori cu handicap, așa cum s-a
hotărât înședința Consiliului local.

În continuare, dl primar, chiar dacă dl Molnar lipsește, dorește să atragă atenția asupra
faptului că dl Molnar, fost primar, nu a răspuns nici azi solicitărilor de a preda bunurile din
inventarul comunei: telefonul, Laptopulși vidanja. Dacă totuși nu se conformează, vom solicita în
scrisși vom merge chiar cu poliția șă ridicăm obiectele de inventar.

O altă problemă abordată de dl primar este terenul de sub After School, pe care, după cum
se vede, din 2016 de când s-a aprobat finanțarea nu se vede nici o lucrare începută. Dar, în
concluzie, aceasta nu este o problemă, deoarece After School nici nu va mai fi pe acest loc, se
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mută pe terenulșcolii, unde este locul, iar aici avem un proiect pentru Cămin Cultural, cu trei
etaje. Am făcut demersurile pentru punerea în legalitate a terenului, pentru că nici acest lucru nu a
fost făcut. Ocpi a întăbulat proprietatea provizorie, AFIR a acceptatși așa și, de atunci nu s-au
mai făcut modificări.

D-na Kubola-Penzes întreabă dacă va fi autobuz pentru elevi, începând cu anulșcolar
următor, adică din septembrie.

Dl primar arată că, deocamdată nu seștie nimic, așteptăm licitația din august.
Dl Erdei Dănuț întreabă dacă din banii primiți se vor faceși lucrări pe șanțurile și

drumurile comunei?
Dl primar arată că din 538 mii, 38 mii intră pentru cumpărarea de acțiuni de la Borș, iar

restul banilor intră, binențeles lașanțuri, străzi, vom cumpăra piatra din asta. Au fostșoferi care
au făcut transport chiar pe gratis.

Dl presedinte de sedinta invitași la alte discuții.
Alte probleme, nu s-au mai discutat.
D-l Kiss Istvan-Matyas – presedintele de sedinta:

- Declar sedința incheiata!
Vămulțumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PREȘEDINTE DE ȘEDINTA SECRETAR GENERAL
Istvan-Matyas KISS Maria-Elena MELA


